
Rapport fra Bladudvalget 
  
Så er Regions-Nyt kommet  
  
Vi har stadig lidt som justeres efter at Rene holdt op ..... 
  
På sidste møde i Bladudvalget, Kom der forslag om ,at vi måske skulle  
Sende Bladet pr. e-mail til alle grupperepræsentanterne i Regionen, 
Samt er der ligeledes oprettes en mailliste til dem som ønsker Bladet pr. mail. 
  
Vi ønsker stadig at flere vil være med til at dele Erfaring Styrke og Håb gennem bladet. 
  
Næste møde i bladudvalget er den 12/ 10 2010 Så I kan sagtens nå at skrive lidt til bladet  
  
Venlig Hilsen  
  
Bladudvalget 
  
  


